

OUR SERVICES

Gulf United – Cold Storage has the expertise to provide all of the services that you would expect of a cold warehouse storage facility.

- **CHILLER WAREHOUSES** (with Temperature ranging 0°C to +5°C). Suitable for storage of all kind of Chilled Food Products and Materials (like Dairy & Beverages etc.)
- **FREEZER WAREHOUSES** (Temperature ranging -20°C to -25°C). Suitable for storage of all kind of Frozen Food Products and Materials (like Ice Cream & Frozen Meat Products etc.)

Gulf United – Cold Storage offers several key services to meet your temperature-controlled storage needs

- Continuous temperature and humidity monitoring
- Modern temperature controlled engineered docks and shelters Ensuring Smooth Business Operations
- 24/7 Warehouse Operations
- Flexible and efficient storage and retrieval
- Marshalling areas for staging, inspections, and pallet building
- Highly trained Staff

Gulf United – Cold Storage Facility goes beyond traditional warehousing. We can provide a host of value added services that complement our handling and storage functions.

- Bulk to retail packing
- Packing and re-packing
- Cross Docking

Other Facilities

- 24/7 Surveillance and CCTV monitoring
- Energy Efficient refrigeration systems
- Fully compliant with standards of food safety
- Strict hygiene standards compliant



خدماتنا

تمتلك الخليجية المتحدة – المخازن المبردة – الخبرة اللازمة و المرافق المتطورة لتوفير جميع الخدمات التي تحتاجونها.

- **مخازن تبريد** (مع درجة حرارة تتراوح من 0 درجة مئوية إلى +5 درجة مئوية) مناسبة لتخزين جميع أنواع المواد الغذائية المبردة (مثل منتجات الألبان والمشروبات وغيرها).
- **مخازن تجميد** (مع درجة حرارة تتراوح من -20 درجة مئوية تحت الصفر إلى -25 درجة مئوية تحت الصفر) مناسبة لتخزين جميع أنواع المواد الغذائية المجمدة (مثل اللبنة كريمة و اللحوم المجمدة وغيرها).

تقدم الخليجية المتحدة – المخازن المبردة – العديد من الخدمات الأساسية لتلبية جميع احتياجات التخزين في درجات حرارة متحكم فيها.

- مراقبة متواصلة لدرجات الحرارة والرطوبة.
- مخازن حديثة تدار بنظام تحكم عالي في درجة الحرارة.
- عمليات تخزين على مدار 24 ساعة طوال أيام الأسبوع.
- معاملات تخزين و إخراج مرنة وفعالة.
- مناطق مخصصة لفحص و ترتيب البضائع.
- فريق عمل مدرب على أعلى مستوى.

إن الخليجية المتحدة – المخازن المبردة – تتجاوز بمرافقها المتطورة المفهوم التقليدي للتخزين، كما بإمكانها توفير مجموعة من الخدمات ذات القيمة المضافة التي تكمل خدمات المناولة والتخزين.

- إعادة تعبئة من جملة إلى قطاعي.
- تعبئة و إعادة تعبئة.
- توزيع المنتجات المباشر من المصنع إلى العميل.

المرافق الأخرى

- مراقبة بالكاميرات الخاصة على مدار 24 ساعة طوال أيام الأسبوع.
- أنظمة تبريد ذات طاقة فعالة.
- مطابقة لمعايير سلامة الأغذية.
- اتباع معايير نظافة صارمة.

الآن للإيجار

الخليجية المتحدة مخازن مبردة

مخازن تبريد و تجميد متكاملة و حديثة
بالمنطقة الصناعية، شارع رقم ٢

NOW LEASING

GULF UNITED COLD STORAGE

State-of-the-art Chiller and Freezer Warehouses
in Industrial Area, Street-2



اتصل الآن: ٥٢٢٤ ٦٦١١ ٩٧٤+، الهاتف: ٤٤٣٥ ٥٥٠١ ٩٧٤+

البريد الإلكتروني: info@guc.qa، الموقع الإلكتروني: www.guc.qa

بدون وسطاء، من المالك مباشرة

Call Now: +974 6611 5224, Tel.: +974 4435 5501

Email: info@guc.qa, Website: www.guc.qa

No brokerage is applicable for direct booking